
 

 

 

Številka: 90000-1/2024-24        K 2. točki   

Datum: 2. 2. 2024                                                                                         11. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje – mnenje MOL o predlogu Energetskega zakona (EZ-2) 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Vlada Republike Slovenije je v Državni zbor v obravnavo vložila predlog Energetskega zakona (EZ-2), 

ki prepoveduje projektiranje in vgradnjo kotlov na zemeljski plin ali utekočinjeni naftni plin v novih 

stanovanjskih stavbah in lesno biomaso v strnjenih naseljih. V obstoječih stanovanjskih stavbah želi 

ogrevanje na plin in lesno biomaso močno omejiti. 

Na spletni strani Energetike Ljubljana so zapisani podatki: »S toploto (daljinsko ogrevanje) in z 

zemeljskim plinom oskrbujemo 81 % stanovanj v MOL, kar je več ko 64.500 stanovanj. Daljinsko 

ogrevanje se razprostira v središču, zemeljski plin pa predvsem na obrobju MOL. Z zemeljskim plinom se 

za ogrevanje, pripravo sanitarne tople vode ali za kuho oskrbuje v Mestni občini Ljubljana oskrbuje okoli 

43.000 stanovanj oz. 33 % vseh stanovanj.« 

 

Kot vemo, je bilo pred leti za novogradnje v Ljubljani obvezno narediti priključke na zemeljski plin. Po 

novem predlogu Vlade Republike Slovenije, naj bi vso to infrastrukturo zamenjale sončne celice kot 

najbolj čista energija za proizvodnjo elektrike. Dokazano je, da v Ljubljani električno omrežje še zdaleč 

ni primerno za veliko število zasebnih sončnih elektrarn.  

 

Zorana Jankovića, župana MOL, in Sama Lozeja, direktorja JP Energetika Ljubljana, sprašujemo: 

1. Kakšno je vaše mnenje o nameri Vlade Republike Slovenije, s katerim želi uveljavitvi, za nas 

zelo sporni, Energetski zakon (EZ-2)? 

2. Ali se je MOL že angažirala oziroma ali namerava angažirati pri naslednjih razpravah o 

(ne)smiselnostih predlaganega zakona? 

3. Kaj bo morebitna uveljavitev zakona prinesla za prebivalce Ljubljane – visoke stroške z 

zamenjavo energenta za ogrevanje in višje stroške plačila ogrevanja na zemeljski in utekočinjeni 

naftni plin? 

 

Lepo pozdravljeni,  

 

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 

 


